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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de met asbest vervuilde
V&D-vestiging in Hoorn. (Ingezonden
28 januari 2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
de directie van Vroom & Dreesmann
(V&D) uiterst laakbaar heeft
gehandeld door haar met asbest
vervuilde vestiging in Hoorn langer
dan nodig op te houden?1

2
Is het waar dat:
– de asbestvervuiling al sinds de
jaren ’90 bekend is?
– er in 2003 al door een
asbestverwerkingsbedrijf is
geconstateerd dat er sprake is van
een hoog gezondheidsrisico?
– begin 2008 de vervuiling was
toegenomen tot het niveau dat
sanering dringend noodzakelijk is?

3
Hoe kan het dat het personeel van
V&D pas in 2007 de opdracht kreeg
om niet meer in het asbestplafond te
boren? Door wie werd die opdracht
gegeven?

4
Hoe kan het dat de Arbeidsinspectie,
de VROM-inspectie en Bouwen
Woningtoezicht van de gemeente
Hoorn al die jaren niet hebben
ingegrepen in deze situatie? Erkent u
dat hier fouten zijn gemaakt? Zo nee,

waarom niet? Zo ja, welke fouten zijn
er gemaakt en welke regels zijn niet
of onvoldoende gehandhaafd?

5
Kent u het regeringsvoornemen uit
2000 om een
asbestinventarisatieplicht in te
voeren2, en de latere beslissing om
dit niet in te voeren?3 Acht u het
gezien o.a. het onderhavige
asbestschandaal niet een dom besluit
om niet tot een
asbestinventarisatieplicht over te
gaan? Zo ja, bent u bereid alsnog een
asbestinventarisatieplicht te
overwegen? Zo nee, waarom niet?

6
Wordt al het personeel dat sinds de
jaren ’90 willens en wetens van de
directie van V&D in een
asbestbesmette omgeving heeft
moeten werken hierover
geïnformeerd? Wordt met de directie
van V&D een schaderegeling
getroffen mochten personeelsleden
een asbestgerelateerde kanker
krijgen? Zo nee, waarom niet en hoe
wordt dan op menswaardige manier
met het blootgestelde personeel
omgegaan?

7
Hoeveel klanten hebben, gezien de
ernst van de vele jaren durende
asbestbesmetting, het risico van een
asbestbesmetting gelopen?

8
Bent u bereid alle vestigingen van
V&D die zijn gebouwd vóór 1994 te
laten onderzoeken op aanwezigheid

van asbest en V&D te verplichten per
direct alle asbest uit deze vestigingen
te laten verwijderen? Zo nee, waarom
niet en hoe garandeert u dan de
veiligheid van personeel en klanten?

9
Hoe gaat u de controle en
handhaving op naleving van
asbestregels door deze zeer laakbare
directie aanscherpen?

10
Bent u bereid om de beantwoording
van deze vragen vóór 18 februari
2010 aan de kamer te zenden i.v.m.
het komende algemeen overleg? Zo
nee, waarom niet?

1 Trouw, 27 januari 2010.
2 Kamerstuk 25 834, nr. 21.
3 Brief VROM kenmerk DGM/SAS/2002088123.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 8 februari 2010)

Per brief van 28 januari 2010, heb ik
van u schriftelijke vragen ontvangen
van het lid Poppe (SP) over de met
asbest vervuilde V&D in Hoorn.
Het beantwoorden van de vragen lukt
niet binnen door lid Poppe gevraagde
termijn (vóór 18 februari a.s.)
vanwege de benodigde afstemming
met de andere overheden. Ik zeg u
toe dat ik de vragen uiterlijk 5 maart
2010 zal beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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